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Eind mei publiceerde het onderzoeks- en adviesbureau CE Delft het rapport 

‘Energiebesparing via de Wet milieubeheer’. Daarin presenteert het bureau de resultaten 

van een onderzoek waarin wordt nagegaan hoeveel energiebesparing haalbaar is als 

gemeenten structureel uitvoering geven aan  energiebesparing via de Wet milieubeheer, 

en ervoor zorgen dat bedrijven en instellingen daadwerkelijk de rendabele maatregelen 

nemen, d.w.z. maatregelen met een terugverdientijd van vijf jaar of korter. Voor 

bedrijven en instellingen die onder de Wet milieubeheer vallen geldt een ondergrens van 

energiegebruik: 25.000 m3 gas per jaar, of 50.000 kWh elektriciteit. 

 

Uit een enquête onder gemeenten volgt dat ongeveer de helft van de gemeenten aangeeft 

energiebesparing in het kader van de Wet milieubeheer mee te nemen in de 

vergunningverlening, het toezicht en de handhaving. Het bureau berekent dat voor de 

dienstensector en de industrie gezamenlijk nog een besparingspotentieel van circa 58 tot 

94 PetaJoule per jaar valt te behalen; wat overeenkomt met het energiegebruik van 

ongeveer een miljoen huishoudens. Hiervan heeft 35% betrekking op het energiegebruik 

voor verwarming en 65% op het gebruik van elektriciteit. Deze besparing zou een CO2-

reductie betekenen van 2,8 tot 4,7 Mton. Ook in gemeenten die actief werk maken van 

energiebesparing in het kader van de Wet milieubeheer blijkt dat bij veel instellingen nog 

een flink besparingpotentieel aanwezig is. 

 

Het Masterplan Groningen Energieneturaal noemt vijf sporen waarlangs de gemeente 

Groningen zijn duurzaamheidsambities wil waarmaken: energiebesparing, windenergie, 

zonne-energie, warmte en biomassa. In het uitvoeringsprogramma ‘Groningen geeft 

energie’ uit 2011 worden vier van die vijf sporen nader uitgewerkt. De laatste 

gelegenheid dat de raad werd geïnformeerd over de voortgang was nog zeer recent, in 

haar vergadering van april 2013.  De evaluatie leverde een geanimeerde discussie op met 

als opvallendste punt het Gronings bod voor windenergie. Het meest basale spoor van de 

vier, energiebesparing, kwam in  deze vergadering niet ter sprake. Over energiebesparing 

via de Wet milieubeheer staat in  het uitvoeringsprogramma als doelstelling voor 2011-

2012 om met 15 grote bedrijven een convenant af te sluiten en met 50 bedrijven uit het 



MKB afspraken te maken over energiebesparing. De evaluatie van april 2013 meldt  over 

deze doelstelling: ‘loopt op schema’. 

 

Op basis van bovenstaande hebben GroenLinks en  de  Partij voor de Dieren de volgende 

vragen: 

 

1) U meldt in 2013 dat u met uw doelstelling ‘energiebesparing via de Wet 

milieubeheer’ voor de periode 2011-2012 op schema loopt. Welk deel van de doelstelling 

is inmiddels bereikt? Waar werkt u nog aan en wat kunnen wij op welk moment nog 

verwachten? 

2) Uit het rapport van CE Delft rijst een beeld op dat zelfs gemeenten die actief 

gebruik maken van de mogelijkheden die de Wet milieubeheer biedt nog een flink 

besparingspotentieel laten liggen. Hoe schat u in dat uw doelstelling zich verhoudt tot het 

totaal mogelijke besparingspotentieel? Wat zijn volgens u de mogelijkheden voor de 

gemeente Groningen en bent u bereid daar gebruik van te gaan maken? 

3) Hoe staat het met uw ambitie voor de periode na 2011-2012? Welke invloed heeft 

de in de voorjaarsbrief aangekondigde bezuiniging van 50% op de milieu-inspectie 

hierop (dekkingsmogelijkheid 113)? Wat zijn de gevolgen van deze bezuiniging? Ziet u 

kansen om uw doelstelling en het totaal mogelijke besparingpotentieel dichter tot elkaar 

te brengen? Zo ja, welke kansen en hoe gaat u daar werk van maken? 

 


